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Dictionary and Literary Discourse

Cet article vise a mettre la main sur la relation existante ou possible mettre
la main sur la relation existante ou possible entre le lexique et le discours littéraire
en présentant les principaux problemes qui sont censés étre attendus alors que
nous traitons a la fois le lexique et la littérature car ces derniéres ne sont que des
régles linguistiques et émotionnelles qui sont essentiellement issus des perceptions
du lexique. On imagine un discours littéraire ancien ou moderne sans tenir compte
de cette relation dialectique entre langue littéraire et langue lexicale.

This article aims to get hold of the existing or possible relationship to get
hold of the existing or possible relationship between lexicon and literary discourse
by presenting the main issues that are supposed to be expected as we deal with both
lexicon and literary discourse. Literature because the latter are only linguistic and
emotional rules which are essentially derived from the perceptions of the lexicon.
We imagine an ancient or modern literary discourse without taking into account
this dialectical relationship between literary language and lexical language.
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